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Notification Type:
Certification Type:

Notification

Company Identification

Product Identification

Hazard Involved

What To Do
Use should be immediately discontinued and return to the point of purchase. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their suppliers. 
/ L'utilisation doit être immédiatement interrompue et revenir au point d'achat. Les distributeurs et les détaillants doivent cesser les ventes et retourner les inventaires à 
leurs fournisseurs. 

Safety Concern with Intertek Certified Product / Souci de sécurité avec le produit 
certifié Intertek
Oreck Discover Upright Vacuums  / Oreck Découvrez les aspirateurs verticaux

Public Notice ID:

Safety / Sécurité 
ETL Listed - US and Canada

A recall involves models UK30500 and UK30500PC of the Oreck Discover Upright Vacuum. Impacted vacuums also have serial numbers that begin with AJ2226, AJ2227, 
AJ2228, AJ2229, AJ2230, AJ2231, and AJ2232.  The model are UK30500 and UK30500PC , with nameplate will show cETLus certification mark with Control Number 
5025890. 

Un rappel concerne les modèles UK30500 et UK30500PC de l'aspirateur vertical Oreck Discover. Les aspirateurs concernés portent également des numéros de série 
commençant par AJ2226, AJ2227, AJ2228, AJ2229, AJ2230, AJ2231 et AJ2232. Les modèles sont UK30500 et UK30500PC, la plaque signalétique portant la marque de 
certification cETLus avec le numéro de contrôle 5025890.

545 E Algonquin Road, Suite H
Arlington Heights, IL 60005 USA

Telephone: 847-439-5667
intertek.com

The recall notice shows the company has received 41 reports of a prong detaching from its plug. No injuries have been reported. This fault could result in a shock 
hazard. / L'avis de rappel montre que l'entreprise a reçu 41 rapports faisant état d'une broche détachée de sa fiche. Aucun blessé n'a été signalé. Ce défaut pourrait 
entraîner un risque d'électrocution.

Intertek notifies consumers, retailers and distributors of a potential safety concern involving the Intertek Certified products identified below.  / Intertek informe les 
consommateurs, les détaillants et les distributeurs d'une préoccupation potentielle en matière de sécurité impliquant les produits certifiés Intertek identifiés ci-dessous.

Royal Appliance Manufacturing Company
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